
  

Skolebestyrelsesmøde den 23. september 2020 kl. 17:30-20:00 – Referat  

Deltagere  Formand Rikke Egeberg  
Næstformand Sofia Moura  
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Iben Thiesen Jensen, Jesper Meyland, Charlotte  
Mortensen, Anna Louise Møller, Mette Aagaard Osmundsen, Jesper Vejdiksen  
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen, Andreas Ralund  
Elevrepræsentanter:   
Skoleleder Louise Schaaf  
Souschef: Peter Hindborg 
SFO- og klubleder John Khan  

Mødeleder  Næstformanden   

Afbud  Gert Hochreuter Andersen, Jesper Meyland 

Indkalder  Formand og skoleleder  

Referent  Ledelsen  

  

Dagsorden:  
  

1. Velkomst og rammesætning  
2. Velkomst til de nye suppleanter og præsentation af skolebestyrelsen  

De to nye suppleanter Mette Aagaard Osmundsen & Jesper Vejdiksen blev budt velkommen af alle 
deltagerne i hele bestyrelsen. Herefter rammesatte formanden arbejdsopgaverne for 

bestyrelsesarbejdet. 

Formanden lavede opfølgning på de nye bullets som stod sidst i referatet fra sidste møde, og 
orienterede om at elevrepræsentanterne endnu ikke er udpeget.  

Processen omkring Køge Kommunes budgetforslag blev kort gennemgået, og der blev konstateret at 

der tilsyneladende ikke er lagt op til besparelser på skoleområdet i det kommende budget år.  

Dog ser det ud til at der bliver fokus på renovering af skolernes bygninger, så Rikke og Henrik har 

skrevet et høringssvar hvor det påpeges at Ellemarkskolen trænger til at blive vedligeholdt. 

3. Ledelsen orienterer – alt det vi ikke kan leve uden at vide 

Skolen: 

• Peter er blevet ny viseskoleleder, og der giver ”hul” i naturfagsundervisningen  

• Fag-faglige kurser for alle lærere er blevet aflyst på grund af corona. 

• Den nyeste udvikling med corona giver udfordringer på møder med eksterne 
samarbejdspartnere, forældre med flere. Coronasituationen ændrer også hvordan møderne 

mellem medarbejderne på skolen afholdes.  

• Skolen får ny hoveddør i den kommende tid 

• Der har desværre været hærværk på vores toiletter 

• Skolens økonomi er blevet reduceret, da vores børnetal er faldet, derfor laver ledelsen en 

”blød opbremsning” på det økonomiske forbrug 

• Pædagogisk læringscenter – PLC er nu blevet konstitueret og har igangsat deres arbejde. 



 
SFO:   

• Vi arbejder fortsat med Coronaopdeling, dog ikke i ydertimerne hvor vi noterer hvilke børn 

der er sammen.  Herefter corona erfaringer omkring hente/aflevere, og hvordan samvirket 
mellem klasserne er blevet anderledes. 

• Pædagog stopper 1/10 da medarbejderen flytter til Jylland 

• 2 langtidssyge, en i hver afdeling  

• Tumlehusets storbørnsgruppe låner lokale på Oasen fra 1/11-20 

• Sæbeværksted på Pitten i samarbejde med Kunstvognen som organiseres af Billedskolen og 

Helhedsplanen 

• Nye computerregler på Pitten, bl.a. ½ time i PC lokalet enten på egen PC eller på en af 

Pittens computere. 

• Orientering om nye tiltag omkring klubtilbud og kriminalitetsbekæmpelse i Ellemarken 
 

4. Skolebestyrelsens forretningsorden  

• Er skolebestyrelsesmøder åbne/lukkede (Se evt. side 44 i håndbog for skolebestyrelser) 

• Handlingsreferat! En aktiv del af årshjulet 

• Dagsordensgruppen indarbejder de vedtagne forslag til forretningsordenen, og fremlægger 

det på næstkommende møde. Det foreløbige arbejde sendes til Henrik som renskriver og 
sender til formand så det kan klargøres til godkendelse. 

• Resten af forslaget til forretningsorden bearbejdes af skolebestyrelsen på et senere møde. 

Dagsordensgruppen finder ud af hvornår punktet kommer på næste gang. 

 

5. Sikker skolevej – opfølgning fra næstformanden  

Efter en forældrehenvendelse angående sikker skolevej fra Lellinge området, har næstformanden 

haft kontaktet Teknisk Forvaltning. Deres svar er at trafikfarligheden på skolevejen vi blive vurderet i 

samarbejde mellem kommune og politi. Sofia følger op. 

 

6. Tilbagemelding på punktet Sund skole v. Ledelsen  

• Relationskompetencer og mødet med barnet, skal sikre at vi også har et ”sundt sprog” 

• Øget indsats i SFO og på Pitten vedrørende fysisk udfoldelse - modsat skærmtid 

• Skolen har fokus på hvordan vi kan understøtte et mindre forbrug af kager, slik og sodavand 

med den hyppige gang i supermarkedet Meny. Elevrådet skal arbejde med dette område.  

• En skærpet bevidsthed omkring kage, slik, m.m. i SFO sammenhæng. 
 

7. Principper for skole/hjemsamtaler  

Der er en oplevelse i bestyrelsen af at skole/hjemsamtalerne ikke fungerer optimalt, og at det ikke er 
alle medarbejdere der er med på, de af skolebestyrelsen, udarbejdede principper. Det opleves som 

om der tilsyneladende stor forskel på kvaliteten. 
 

Bestyrelsen ønsker at ledelsen udarbejder en redegørelse for hvordan de udarbejde principper for 

skole/ hjem – samtaler efterleves af lærerne – ”en temperaturmåling”. 
 

 

 



8. Ferieplan 2021-22 & 2022-23 
Skolebestyrelsen har ingen indvendinger imod den foreslåede ferieplan, hvor LMU foreslår at starte 

skoleåret på en mandag, så de ekstra dage kan bruges ved jul/nytår. Formanden udarbejder 

høringssvar fremsendes senest den 28. september 2020. 
 

Bullets: 

• Spil og sociale medier i forbindelse med undervisning 

• Optag af nye elever på skolen, og Ellemarkskolens optag af skoledistriktets børn.   

• Sikker skolevej fra Lellinge  

• Retningslinjer for optagelsesprocedure og venteliste for sportsklasserne. 

  

  


